
GemeenteBelangen Groot Berlare 

Uit de gemeenteraad 
v.u. Wim Arbijn, Kruisstraat 45, 9290 Overmere  

 

Beste leden, 
 

Een primeur, een tweede gemeenteraad in de vakantiemaanden. Iets minder onverwacht was er 

op 28 augustus opnieuw een gemeenteraad welke reeds min of meer tijdens de vorige gemeen-

teraad was aangekondigd. Nogal eigenaardig om de gemeenteraad van maart te schrappen om 

dan in de vakantie twee maal te moeten samenkomen. Deze maal is er echter geen OCMW raad 

volgende op de gemeenteraad. 

 

 

 

 

Wim Arbijn, gemeenteraadslid GemeenteBelangen 

Tel. 0486 / 42 13 24 

E-mail: wim.arbijn@gmail.com 

Gemeenteraad 

• Onze gemeente treedt toe tot de Europe-

se Burgemeestersconvenant inzake kli-

maat en energie. Iets waarvoor de VLD in 

de vorige legislatuur op de rem ging staan 

gebeurt dan nu toch. Voor de opmaak van 

een gemeentelijk klimaatplan wordt € 

12.000,00 ingeschreven in de begroting 

(dit na aftrek van de bijdragen vanuit de 

provincie). Als GemeenteBelangen zijn we 

hier zeker niet op tegen, maar wachten wij 

toch het klimaatplan af om te zien welke 

maatregelen zullen worden genomen en 

deze op hun waarde te kunnen beoorde-

len. De nulmeting voor de CO2 uitstoot 

gebeurde in 2011. Zonder burgemeesters-

convenant was deze in 2017 al 11% ge-

daald. 

• De aanpassingen aan de parkeersituatie 

op het Dorp welke nog door ons gemeen-

teraadslid Wim Arbijn, toen schepen, wer-

den gerealiseerd werden geëvalueerd. 

Van de aangeschrevenen antwoorden 19 

personen. Over het algemeen vindt men 

het een verbetering. Pijnpunten zijn nog 

wel het foutief parkeren, het gebrek aan 

hoffelijkheid van bestuurders ten opzichte 

van elkaar, te snel rijden en het niet nood-

zakelijk vrachtverkeer. Enkel kleine aan-

passingen, waarmee wij als GemeenteBe-

langen akkoord kunnen gaan, werden 

voorgesteld. Zo zullen de parkeervakken 

ter hoogte van huisnummer 87 en ter 

hoogte van huisnummers 93/95 worden 

ingekort met 1 meter. Zullen de plaatsen 

waar niet mag worden geparkeerd worden 

aangeduid met verkeersborden of gele 

meten en zullen grotere borden 30 km 

worden geplaatst. 

• De parkeersituatie in Daal wordt aange-

past. Daar zal binnenkort enkel nog langs 

de zijde van de pare nummers mogen 

worden geparkeerd. In de legislatuur 1989

-1994 werd de huidige oplossing als eens 

ingevoerd, waarna uiteindelijk, na protest 

van de bewoners, de huidige oplossing als 

compromis uit de bus kwam. Gezien het 

aantal parkeerplaatsen langs de even 

nummers het grootst is lijkt dit ons ook de 

beste oplossing. 

• De procedure voor het bevlaggen van de 

handelskernen werd goedgekeurd. Hier-

voor werd vorig jaar een subsidieaanvraag 

ingediend bij de provincie en die in januari 

werd goedgekeurd. De uitgave wordt ge-

raamd op € 25.000,00 waarvan € 



10.000,00 wordt gesubsidieerd door de 

provincie. 

• De aanpassing aan de kosteloze over-

dracht naar het gemeentelijk openbaar pa-

trimonium van het wegennet en groene 

zones met bijhorende infrastructuur van de 

verkavelingen Daelvenne door DDS werd 

aanvaard. 

• De gemeenteraad keurde het verlenen 

van een kosteloze lening van € 

200.000,00 en een opstalrecht voor 30 

jaar goed aan rugbyclub Brigandze voor 

het bouwen van een clubhuis op de par-

king aan het voetbalterrein van SK Over-

mere. Om de verloren gegane parkeer-

plaatsen te compenseren worden op de 

ruimte achter de tribune aan de overzijde 

nieuwe parkeerplaatsen gecreëerd. Als 

GemeenteBelangen kunnen we hiermee 

akkoord gaan, maar vinden we wel dat de 

nieuwe parkeerplaatsen eerst moeten wor-

den aangelegd en dat er achter de tribune 

tevens een hoog net moet worden ge-

plaatst om schade aan wagens te voorko-

men. 

• De gemeenteraad keurde een tariefvrijstel-

ling goed voor de festivalhal voor de orga-

nisatie van een benefiet ten voordele van 

de afgebrande Vintage Car Shop (20-

21/07/2019)en een tariefvrijstelling voor 

CC Stroming voor de organisatie van een 

eetfestijn ‘Ride For Fenna’, waarbij de op-

brengst gaat naar Kom op Tegen Kanker 

(22/03/2020).  

• De gemeenteraad verleende een positief 

advies aan budgetwijziging nr. 1 van de 

kerkfabriek van OLV Hemelvaart. De schil-

derwerken vielen iets duurder uit dan ge-

budgetteerd, de nodige € 2.951,10 werden 

gevonden door verschuivingen in het bud-

get. 

• De deontologisch commissie voor ge-

meente– en OCMW raad is samengesteld. 

Deze commissie bevat enkel gemeente-

raadsleden. De 2 grootste fracties hebben 

elk 2 leden, alle andere fracties 1 lid. 

•  CD&V voegde twee extra punten toe aan 

de gemeenteraad waarbij zij een lid voor 

hun fractie vroegen in de Technische ver-

keerscommissie en een lid voor hun fractie 

in de bouwmaatschappij. Het lid in de 

technische verkeerscommissie werd toe-

gestaan. Dit in HIW niet. Op vraag van 

GemeenteBelangen zullen de fracties die 

niet in de commissie zitten ook de versla-

gen toegestuurd krijgen. 

• De Gecoro 2019-2025 werd samenge-

steld. Voor GemeenteBelangen zal Geor-

ges Van Eeckhout zetelen als waarne-

mend lid. 

• Op vraag van GemeenteBelangen naar de 

glijbaan in de speeltuin achter de politie-

antenne blijkt dat men dacht dat de oude 

kon hersteld worden. Dit is niet het geval 

en een nieuwe wordt besteld. 


